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Vragen van het lid Monasch (PvdA) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over het artikel «Schiphol kan verder met uitbreiding» (ingezonden 
23 november 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Schiphol kan verder met uitbreiding»?1 

Vraag 2
Wat betekent het slopen van Vrachtgebouw 1 voor de ontwikkeling van het 
vrachtverkeer op Schiphol? 

Vraag 3
Hoe schat u de ontwikkeling van het vrachtverkeer op Schiphol in met de 
reductie van de Martinair Cargovloot volgend jaar? 

Vraag 4
Welke waarde kent u toe aan het vrachtverkeer op Schiphol? Bent u van 
mening dat dit een essentieel onderdeel is van de mainportfunctie van 
Schiphol? Ziet u ook groeimogelijkheden op andere vliegvelden? 

Vraag 5
Hoe verhoudt het vrachtverkeer op Schiphol vanuit de mainportgedachte zich 
ten opzichte van het personenverkeer?

1 Telegraaf, 16 november 2015
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